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نتیجه مذاکرات هرچه که باشد، امت حزبالله کاملا آمادهاند

امام جمعه تبریز گفت: نتیجه مذاکرات هرچه که باشد، نیروهای مسلح و امت حزبالله کاملاً آمادهاند و قاطعانه درس

فراموشنشدنی خواهند داد.

امام جمعه تبریز گفت: نتیجه مذاکرات هرچه که باشد، نیروهای مسلح و امت حزب الله کاملاً آماده اند و قاطعانه درس فراموش
نشدنی خواهند داد.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام و المسلمین احمد مطهری اصل در خطبه های نماز جمعه این هفته تبریز خطاب به مذاکره
کنندگان تاکید کرد: کسانی که مأمور انجام مذاکره غیر مستقیم هستند، باید تمام خطوط قرمز تعیین شده از سوی رهبری را به
دقت رعایت کنند و از آن ها هیچ گونه کوتاهی نداشته باشند. با توجه به فرمایشات رهبری، خطوط قرمز و اجازاتی که داده شده،
هیچ گونه مانعی ندارد، نتیجه هر چه که باشد، اصل مسئله برای ما ایران اسلامی و منافع آن، برداشتن تحریم ها، فلسطین و

نجات محور مقاومت است.

وی ادامه داد: ما در این مسیر دچار حواشی نمی شویم. ما انقلاب کردیم چون می دانستیم وقتی مقابل آمریکا بایستیم، با
روزهای سختی مواجه خواهیم شد و مبارزه با استکبار جهانی، شهادت، تحریم و گرفتاری به همراه خواهد داشت؛ نیروهای
مسلح و امت حزب الله آماده اند، و نتیجه مذاکرات هرچه که باشد، اگر خدای ناکرده دشمن بخواهد چپ نگاه کند یا تلاش کند
خواسته های خود را تحمیل کند و یا از طریق آسمان، دریا یا زمین به نقطه ای از کشورمان تعرض کند، نیروهای مسلح و امت

حزب الله کاملاً آماده اند و قاطعانه درس فراموش نشدنی خواهند داد.

وی در ادامه در خصوص حواشی ایجاد شده در خصوص سفر معاون پارلمانی رئیس جمهور و برکناری او خاطرنشان کرد: موضوع
برکناری ایشان به دلیل چنین سفری کار درست و خوبی بوده است، همگان باید بدانند که در نظام جمهوری اسلامی یا باید

مسئولیت قبول نکنند و یا در صورت قبولی آن، حتی به صورت مشروع و از مال حلال خود نیز بیش از اندازه استفاده نکنند.

مطهری اصل گفت: اگر قرار است مسئولان کشور از تمتعات دنیوی برای خود و خانواده شان بهره برده و در عین حال، مردم گرفتار
باشند، خب پس تفاوت مسئول جمهوری اسلامی و حکومت طاغوت در چیست؟ هر کس در جمهوری اسلامی ایران که رفتار و

گرفتارش امکان ضربه به اصل نظام را دارد، باید مراقبت بیشتری داشته باشد.

وی خاطرنشان کرد: برخی از مسئولان می گویند که ما می خواهیم از پول حلال خودمان استفاده کنیم، ما نیز در جواب به این
افراد می گوئیم که استفاده کنید اما از مسئولیت به کنار باشید.

امام جمعه تبریز افزود: هر کس که در یکی از سه قوا فعالیت کرده و خود و خانواده اش بیش از اندازه از تمتعات دنیوی استفاده
می کند، باید به صورت محترمانه از کار خود برکنار شود، امروز تمام افراد منتصب به نظام جمهوری اسلامی، حتی نباید از مال

حلال خود به گونه ای استفاده کنند که سبب بدبینی مردم به نظام شود.
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